
Besked från Karlshamns Kommun/ Miljöförbundet ang. enskilda avloppsanläggningar. 

Onsdagen den 21:e september hade Näringslivsenheten Karlshamns Kommun ett ”Frukostmöte” på 
Guö Värdshus. 
För Ringamåla Fiber EF deltog Tore Bengtsson och Pia Ekenskog. 

Jörgen Hanak, chefen för Miljöförbundet Blekinge Väst, informerade då om regler för enskilda 
avlopp. 
Ang. de avlopp som inspekterades för ett par år sedan kommer ett brev att skickas ut, till 
fastighetsägarna inom Karlshamns kommun, i början av år 2012. 
I detta brev framgår status och vilka åtgärder som krävs. 
Fastighetsägarna har sedan möjlighet att svara på detta brev om de anser att något är felaktigt. 
Därefter tas ett beslut om åtgärder som meddelas fastighetsägarna. Där framgår också vilken tidsram 
som gäller för åtgärdande. 
För det vanligaste åtgärdandet, ”godkänd trekammarbrunn men underkänd infiltration”, gäller 5 år 
från beslut! 
 


